
Vážení členovia Slovenského zväzu judo. 

Rok 2022 bol pre nás vo viacerých momentoch rokom zmien. Na začiatku roka vyvrcholila 

pandémia COVID – 19 a v polovici roka došlo k zmene na poste predsedu SZJ.  

Rok 2022 nám priniesol aj úspechy na medzinárodnej scéne. Získali sem viaceré medailové 

pozície.  Zároveň sme spoluorganizovali významné športové podujatie EYOF 2022 v Banskej 

Bystrici, ako aj medzinárodný tréningový  tábor v Šamoríne. 

K jednotlivým udalostiam by som sa rád vyjadril podrobnejšie.  

Slovenský zväzu judo  zorganizoval  16.01. – 21.01.2022 kvalitne obsadený EJU OTC  v X – 

Bionic Sphere Olympic center Šamorín, kde sa za účasti 18 krajín vrátane Slovenska stretlo 96 

mužov, 81 žien a 57 funkcionárov. Toto stretnutie športovcov bolo kladne hodnotené zo strany 

všetkých zúčastnených krajín, ako aj vedením EJU. 

V nasledujúcom období sme sa s plným nasadením vrhli na prípravu spoločnej organizácie  

EYOF, ako aj na prípravu Generálneho zhromaždenia SZJ.  

Na GZ SZJ konanom 11.06.2022 odstúpil s postu predsedu SZJ  Ján Krišanda, zároveň bolo 

zvolané mimoriadne GZ SZJ na 16.07.2022 na ktorom som bol do funkcie predsedu SZJ 

zvolený ja. 

Hneď po konsolidácii vo vedení SZJ sa naplno rozbehla finálna príprava na organizáciu EYOF 

v Banskej Bystrici. Na tomto významnom podujatí sa zúčastnilo 297 pretekárov zo 43 krajín, z 

toho za Slovensko 5 dievčat a 6 chlapcov. Zároveň podujatie poctil svojou návštevou aj 

prezident EJU p. László Tóth, ktorý po ukončení EYOF pogratuloval SZJ k výborne zvládnutej 

organizácii tohto športového podujatia. Potešili nás aj ďakovné listy od prezidenta SOŠV p. 

Antona Siekela a prezidenta organizačného výboru p. Jána Noska. Na kongrese EJU v Ľubľane 

(Slovinsko) bol SZJ v kontexte prípravy EYOF-u vysoko hodnotená. V tejto súvislosti bola p. 

Antonovi Siekelovi udelená zlatá plaketa za spoluprácu.  

 

Zo športových výsledkov najviac zarezonovali výsledky našich mladých pretekárov, u ktorých  

sme sa po dlhej dobe mohli tešiť z medailových umiestnení na najvýznamnejších svetových 

a európskych fórach.  

Na MSj Guayaquil (Ekvádor) obsadil do 100 kg Benjamín Maťašeje 3. miesto 

Na MSd Sarajevo (Bosna a Hercegovina) obsadili do 40 kg Patrícia Tománková 3. miesto a do 

63 kg Lenka Tománková 3. miesto 

Na MEd Poreč (Chorvátsko)  obsadila do 40 kg   Patrícia Tománková   2. miesto 

Z medailovými umiestneniami sa nám vracali naši mladí a perspektívni pretekári z viacerých 

medzinárodných súťaží, čo len dokazuje, že nastúpený trend vo výchove nastupujúcej generácie 

je správny. 

Rok 2022 bol doposiaľ jeden z najúspešnejších v histórii juda na Slovensku. 

SZJ v roku 2022 organizoval domáce súťaže takmer v plnej miere, tak ako v období pred 

pandémiou. Všetky majstrovské súťaže jednotlivcov aj družstiev boli organizované a ukončené 

riadne podľa schváleného súťažného kalendára. 



Veľkým pozitívom v súvislosti s organizáciu domácich súťaží bol nárast členskej základne. 

V porovnaní oproti roku 2021, čo sa odzrkadlilo aj na počte odobratých licenčných známok. 

Na záver roka 2022 sa po viac ako 20–ich rokoch podarilo SZJ zorganizovať významnú 

spoločenskú udalosť „Galavečer SZJ“. Pozvanie na toto podujatie prijali Veľvyslanec Japonska 

na Slovensku p. Makoto Nakagawa, prezident SOŠV p. Anton Siekel a primátor Pezinka p. 

Roman Mács.  

Veľká vďaka za organizáciu galavečera patrí p. Jozefovi Svátkovi a p. Jozefovi Tománkovi ml. 

ako aj celému organizačnému výboru a dobrovoľníkom na čele so sekretariátom SZJ. 

 

Na záver môjho príhovoru by som Vám chcel predstaviť ciele a priority na rok 2023.  

V prvom rade chceme venovať veľké úsilie rozširovaniu členskej základne. 

Na Generálnom zhromaždení SZJ prijať a schváliť aktualizáciu Stanov SZJ, a následne na 

základe tejto skutočnosti realizovať vypracovanie nových smerníc SZJ.  

V možnostiach SZJ zlepšiť finančnú situáciu zabezpečením vlastných zdrojov príjmov 

prostredníctvom organizovania medzinárodných tréningových táborov a zároveň získať pre 

SZJ príjmy od sponzorov a reklamných partnerov.  

 

Vážení priatelia, 

všetkým Vám želám pevné zdravie, našim športovcom vynikajúce výsledky, aby ich obchádzali 

zranenia, našim organizátorom podujatí veľa trpezlivosti, trénerom veľa radosti zo svojich 

zverencov, rozhodcom správne verdikty, funkcionárom oddielov správne rozhodnutia. 

Verím že rok 2023 bude úspešný a prinesie celému nášmu SZJ len pozitívne momenty. 

 

Pavol Krejčí 

Predseda SZJ 


